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Antal stemme berettigede: 25 medlemmer og 1 fuldmagt 26 i alt. 

 

Valg af dirigent. 
Jesper Nielsen fra no.112 blev valgt til dirigent. 

 

Valg af stemmetæller   

Jørn Lund fra no. 44 påtog sig denne opgave. 

 

Jesper bød velkommen, og oplyste at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, da indkaldelsen var 

ude mindst 14 dage før afholdelsen af generalforsamlingen.  

 

Beretningen fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbende år. 

Beretningen var omdelt sammen med indkaldelsen til alle husstande, så alle kunne forberede sig 

med spørgsmål. Formanden gennemgik kort beretningen. 

Der var også nogle spørgsmål til beretningen. Blandt andet blev der spurgt ind til vores saltning og 

snerydning, der var stor utilfredshed med Det Grønne Team, som udfører dette arbejde. Bestyrelsen 

var helt enig i dette. Det Grønne Team kom alt for sent i henhold til den aftale som der var indgået, 

og en enkelt gang kom de slet ikke ud. Bestyrelsen meddelte, at der bliver et møde med 

Kildebrøndegård, angående den nye sæson.                         

Beretningen blev godkendt med alle stemmer. 

 

Regnskab for 2016. 
Kasserer Arne Wilms gennemgik regnskabet for 2016. Der var ingen spørgsmål eller indvendinger 

til regnskabet, som blev godkendt med alle stemmer.   

 

Forslag fra bestyrelsen.  

 

Budget og kontingent for 2018.   
Kasserer Arne Wilms gennemgik budget for 2018, hvor vi bibeholder det samme kontingent som i 

2017, et årligt kontingent på 2200,00 kr. fordelt over 2 gange, første gang den 30. maj og derefter 

den 30. november.  

Der blev spurgt til, hvorfor der ikke var en kontingent stigning, grundet at alt stiger.  

Forklaringen på dette spørgsmål er, at foreningen i gennem i sidste år har genereret pæne overskud, 

hvilket har medført, at foreningen har en pæn egenkapital.             

Budgettet blev godkendt med alle stemmer.        

 

 

Forslag fra medlemmer 

a. Etablering af hundegård. 

Julie fra no. 82 havde fremsendt et forslag, om at få lavet en hundegård på vores grønne arealer. 

Julie havde også et budget med, på etablering af en hundegård, pris ca. 30.000 kr.  

Forslaget blev modtaget med en del modstand. Flere som selv havde hunde, mente at pengene 

kan bruges bedre, og oplyste samtidig, at der i Greve kommune allerede findes en 

hundeløbegård, som frit kan benyttes. 

Forslaget kom til afstemning. Der var kun 4 for og resten var i mod forslaget.  Forslaget blev 

forkastet.     
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Valg til bestyrelsen 
a. Valg af kasserer. Arne Wilms afgår efter tur og modtager genvalg. Arne Wilms blev valgt 

med alle stemmer. 

b.  Valg af bestyrelsesmedlem, som afgår efter tur:   

Niels Sørensen afgår efter tur, og modtager ikke genvalg. 

Bestyrelsen forslår Helle Olsen fra no. 62. Bestyrelsen oplyser at Helle er første suppleant til 

bestyrelsen. Britt Frederiksen fra no. 126 ønsker også at stille op til en bestyrelses post. Det 

kom til afstemning mellem Helle og Britt. 

Helle vandt afstemningen med 12 mod 8 stemmer. Helle blev valgt til bestyrelsen.    

Julie Ketager-Møller afgår efter tur og modtager genvalg. Julie blev valgt med alle stemmer.    

 

 

Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
Jesper Jensen no. 130 blev valgt som suppleant 

Britt Frederiksen no.124 blev valgt som suppleant. 

 

 

Valg af revisorer samt 1 revisor suppleant   
Margarita Christensen og Per Bak Pedersen blev genvalgt som revisorer  

og Martin Olsen blev valgt til revisor suppleant. 

 

Evt. 

Jonna Jensen no. 20 ønsker at bestyrelsen reagerer når der opstår problemer med de fælles grønne 

arealer (vejgrupper). Der var stor enighed i generalforsamlingen, at vore fælles grønne arealer skal 

holdes af de enkelte vejgrupper, men bestyrelsen skal tage kontakt til de husejere, som ikke 

reetablerer de arealer, som de ødelægger efter længer tids brug af opmagasinering af byggeaffald og 

lignende. 

Bestyrelsen tager kontant til husejere som ikke for det gjort.  

 

Der blev også spurgt ind til hvad man gør når der bliver brændt haveaffald ad i naboens have. 

Bestyrelsen fortalte at al afbrænding af haveaffald er forbudt i Greve Kommune. Ifølge Greve 

Kommunes hjemmeside, så skal man ringe til brandvæsenet, som så rykker ud. Husejeren som 

afbrænder haveaffald af, for herefter en regning fra brandvæsenet.    

  

Afslutning 
 

Formand Tom Vodstrup takkede for et godt møde.  

Husk at gå ind på vores hjemmeside, her kan der findes mange gode oplysninger. Blandt andet har 

vi en aftale med Sadolin i Glostrup hvor alle grundejere får en rabat når de handler maling. 

 

Bestyrelsen opfordrer til at alle holder deres grønne areal i vejgruppen pænt, og man får klippet 

hækken ind og ned, således at der er fri passage, hvor der er lagt flisebelægning, og frit udsyn ved 

udkørsel til tværgående veje. Ligeledes er det vigtigt at feje langs kantstene og andre steder hvor der 

ligger regnvands kloaker.  Husk at tage hensyn til jeres naboer.        

 

  

Formand Tom Vodstrup 

 vodstrup@mail.dk   
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